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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Mit tesz az iskoláskorúak körében a kábítószerfogyasztás visszaszorítása érdekében? "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és
kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint közismert az iskoláskorúak körében a kábítószert kipróbálók és az alkalmi fogyasztó k
száma magas, és egyre fiatalabbak azok, akik a kábítószerfogyasztással veszélyeztetettek . A
probléma súlyához képest a drogmegelőzésre fordított összeg alacsony, messze elmarad a
kívánatostól, a drogprevenciós programokkal érintettek száma pedig alacsony .

Tisztelt Miniszter Úr !

1. Mit tesz a kábítószerfogyasztás visszaszorítására?

2. Milyen intézkedésekre került sor annak érdekében, hogy a felvilágosító munk a
minden potenciálisan veszélyeztetett fiatalt elérjen?

3. Hogyan alakult az Ön minisztersége óta a kábítószerprevenciós programokra
való ráfordítások összege évenként?

4. A pedagógusok hány százaléka vett részt olyan programokban, amelyek kell ő
segítséget adnak a kábítószerprobléma megelőzéséhez, felismeréséhez ,
megfelelő kezeléséhez?

5. Milyen lépéseket tett annak érdekében, hogy az iskolás korú korosztály szüle i
megfelelő ismereteket szerezzenek a kábítószerfogyasztással kapcsolatban?

6. Milyen intézkedéseket tett annak érdekében, hogy az intézmények, szülők
tudják, hogy e problémákkal kikhez fordulhatnak tanácsért és a
kábítószerfogyasztók problémáival?

7. Milyen eredményeket könyvelhet el minisztersége alatt a felvilágosító munka
és az iskolai kábítószerprobléma visszaszorítása terén?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .

Dr. Hoffinann Rózsa
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